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تیم ملی والیبال ایران پا به مرحله نهایی لیگ جهانی والیبال
گذاشت و این صعود بهطور قطع منافع بسیاری برای والیبال ایران به

همراه خواهد داشت.

به جز قدرت نمايي و شناختهشدن ايران در ميدان جهاني پاداشهاي
خوبي هم از FIVB نصيب واليبال ايران ميشود. جذب اسپانسر و گرايش
حاميان مالي از ديگر محسنات پيروزيهاي ايران در ليگ جهاني است.
اما موضوعي كه نسبت به سالهاي گذشته منافعي به همراه داشته نگاه
خاص تيمهاي خارجي به بازيكنان ايراني است بهطوري كه هنوز ليگ
جهاني تمام نشده، اكثر بازيكنان ايراني از چندين كشور اروپايي
پيشنهادهاي خوبي دارند. مجتبي ميرزاجانپوركه بهطور قطع به فنر
باغچه تركيه پيوست اما شهرام محمودي، سعيد معروف، محمد موسوي و
ميلاد عبادي پور از هالت بانك و فنرباغچه تركيه و بولونيا ايتاليا
پيشنهادهايي دارند. محمودي پيشنهاد فنرباغچه را رد كرده اما آنها
هنوز منتظر جواب موسوي هستند. چند باشگاه تركيهاي هم منتظر جواب
معروف هستند اما او مهلت خواسته چون چند پيشنهاد از ايتاليا هم
دارد كه بهاحتمال زياد جواب او به آنها منفي است چون شرايط

ايتالياييها از نظر مالي مثل تركيه نيست.

مجتبي ميرزاجانپور نخستين ايراني بود كه امسال با باشگاه تركيهاي
قرارداد بست. او بعد از عقد اين قرارداد گفت: «ابتدا از هالت
بانك پيشنهادي داشتم اما شرايط خوبي نداشت و بعد از آن فنرباغچه
مذاكراتي را انجام داد كه براي من از همه نظر خوب بود. با امير
خوشخبر، سرپرست تيم ملي مشورت كردم، قرارداد را فرستادند و من
راهي تركيه شدم.» اما اينكه چرا امسال بازيكنان ايراني تمايل
بيشتري براي بازي در خارج از ايران نشان ميدهند سؤالي است كه
ميرزاجانپور اينطور جواب داد: «تا سالهاي گذشته ما پيشنهاد
داشتيم اما از لحاظ مالي خوب نبود اما با درخششي كه ايران و
بازيكنانش در ليگ جهاني داشتند پرداخت آنها هم بالا رفته. از بازي
در ليگهاي خارجي نميترسم و ميروم تا بهترين بازيام را انجام
دهم.» اما بعضي از بازيكنان ايراني با تيمهاي داخلي قرارداد

دارند ولي راهي كشورهاي خارجي شدند.
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باشگاههاي ايراني به اين موضوع معترضند كه چرا بازيكنانشان را از
آنها ميگيرند و دست خودشان خالي شده. شهرداري اروميه اين مشكل را
بر سر ميلاد عباديپور دارد كه او هم با آنها قرارداد دارد و هم
قصد عزيمت به ايتاليا را دارد. منوچهر پورحسن رئيس سازمان ليگ در
مورد اين مسائل ميگويد: «قانون خاصي وجود ندارد و باشگاهها بايد
بـا فدراسـيون واليبـال بـه توافـق برسـند. البتـه در مـورد ميلاد
عباديپور اين بازيكن با هيأت واليبال اروميه ثبت كرده بود و
قراردادي به فدراسيون ارائه نكرد پس قرارداد او براي فدراسيون
معتبر نيست و او اگر بخواهد ميتواند برود اما بازيكني مثل
ميرزاجانپور براي گرفتن اجازهاش از متين ما مكافات داشتيم. هر
وقت به مسئولان متين زنگ ميزديم كسي جوابگوي ما نبود و به زور
پيامك با مديرعامل متين ارتباط برقرار كرديم و او هم ميگويد

تكليف ما معلوم نيست و به رئيس متين اين مسائل را بگوييد.»
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